
Technische vragen VVD inzake milieustraat coronacrisis

1. De coronacrisis heeft er onder meer toe geleid dat veel Veldhovenaren hun tijd 
besteden aan klussen in en rondom het huis. Dat brengt afval met zich mee dat 
vervolgens wordt afgevoerd naar de milieustraat. De maatregelen van het RIVM in 
combinatie met de ongelukkige indeling van de milieustraat maken vervolgens dat 
lange wachtrijen ontstaan bij de milieustraat, soms oplopend tot meer dan een 
uur. Naast dat dit vervelend is voor onze inwoners brengt de extra drukte 
mogelijk ook risico's met zich mee. Onze fractie geeft het college dan ook in 
overweging om in navolging van andere gemeenten het bezoek aan de 
milieustraat voorlopig alleen op afspraak mogelijk te maken.

ANTWOORD:
Naar aanleiding van deze vraag over de drukte op de milieustraat is de afdeling Beheer 
en Realisatie een aantal zaken nagegaan. Het is inderdaad drukker op de milieustraat 
omdat mensen blijkbaar aan het opruimen zijn. In combinatie met een beperkt aantal 
mensen op de heuvel als gevolg van de adviezen van het RIVM, maximaal 5 
afvalbrengers tegelijk om voldoende tussenruimte te hebben, ontstaan er langere 
wachttijden. In het algemeen begrijpen de bezoekers dit en levert dit nauwelijks 
problemen op.
In andere gemeente wordt op vergelijkbare wijze gewerkt of is de milieustraat gesloten. 
Dit zijn ook de ervaringen bij de aannemer (Ergon) die onze milieustraat beheert. Voor 
zover bekend maakt alleen Helmond gebruik van een afsprakensysteem, maar daarvoor 
moet je wel beschikkend over de benodigde apparatuur.
Voorlopig werkt de huidige aangepaste werkwijze afdoende. Wel houden wij scherp in de 
gaten of er toch geen problemen ontstaan door veranderende omstandigheden en zullen 
dan bekijken of er aanvullende maatregelen genomen moeten worden.


